
Acta de la Junta Municipal del Distrito Oeste

Nº de Acta: 1

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 27 de enero 2020

Hora inicio/fin: 19:00 / 20:10

Lugar: Pza/Lagunas Ruideras s/n “Mas Blau”

Miembros asistentes:

D. José Luis López Ibáñez
Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pascual Barreda Martínez
D. Pedro Bermúdez Bolos
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Lorena Bachero Colomer

Miembros ausentes: 

D. Casto Moya Macias
Dª. Irene Gómez Santos
D. Francisco Martinez Gómez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PSOE)
Vicepresidenta (Compromís)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
AVV El Saboner
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV La Choquera 
Vocal (Alcaldía)

Vecino (PSOE)(*)
Vecina (Podem-Esquerra Unida)
AVV Gpo S José Obrero,C Alcora y Ady(*)
AMPA CEIP Vicente Artero (*)

EXCUSA AUSENCIA (*)

Secretaria:
Inmaculada Arnau Picazo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar la orden del
día establecido:

1º.-  APROBACIÓN  DEL  ACTA  ORDINARIA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRITO
OESTE CELEBRADA EL 16 DE DICIEMBRE DE 2019.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el 16 de
diciembre de 2019, por unanimidad de los miembros de la Junta.
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2º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte del Sr. Presidente se da cuenta de los trámites y las distintas soluciones
que  se  han  llevado  a  cabo  según  las  propuestas  y  sugerencias  expuestas  por  los
miembros de la Junta, siendo leídos los informes de cada negociado por la Secretaria de la
Junta.

3º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

El Sr. Vicent Francesc Sales, Concejal del Partido Popular, reitera la propuesta de
instalación de un semáforo en el cruce del calle Jesús Martí Martín con Botánico Cavanilles
(dirección Ctra. Borriol)  y también dar alguna solución al acceso de entrada de camiones
que para acceder a la actividad ubicada antes de llegar en la rotonda, deben dar la vuelta
por el Grupo de Venta Nova, deteriorando el asfalto del dicha calle. 

La Sra. Lorena Bachero, vocal de Alcaldía, solicita el arreglo de un hoyo en el
calle La Higuera (entrante por la Avda. Enrique Gimeno). Comunica la existencia de ratas
en el parking de la estación de Renfe (frente al Ceip. Jaime I). Y finalmente propone se
controle el horario de frecuencia de las luces por la mañana en tramo entre el Paseo de la
Universidad  y  el  Parque  ya  que  se  apagan  y  aún  está  suficiente  oscuro  cuando  los
alumnos de la UJI pasan para ir en clase.

El  Sr.  Pedro  Bermúdez,  representante  de  la  AVV Gpo.  Reyes  y  Ctra.  Alcora,
adecuación en el Centro Cívico de la Asociación para poder hacer reparaciones en dicho
centro sin deber utilizar las viviendas lindantes para ello.

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV el Saboner, reiterando la queja
de falta de limpieza del calle Sacañet, comentando que se han puesto ya dos quejas y la
última incidencia por el SMC con número 2000613, y hace más de dos meses que no han
pasado la brigada de limpieza por  el  dicha calle,  a  pesar de la  contestación de fecha
27/01/20 que se ha recibido en esta Junta por parte del Negociado de Infraestructuras en
que dicen “que en esa zona se barre dos veces por semana”. Propone cambiar la luz de
las farolas e instalar una que falta en el calle Sacañet, que enfoque en el tramo hacia el
Urban. Solicita el arreglo de un hoyo junto a una arqueta en la Cuadra Salera (frente a
embutidos Flor).  Finalmente propone la retirada de las vallas  que hay junto la  Colegio
Grans i Menuts

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representante  de  la  AVV Grupo  Roser,  Ctra.  Borriol,
solicita la poda en la zona de Ctra. Borriol, desde el Rio Seco hasta la Rotonda de la Silla,
en la Plaza Jaime Ribes, Cno. Collet, Avda Alfonso XII, Ctra. Alcora entrando a la Cuadra
los Cubos.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, pregunta si
hay novedades en la campaña de asfaltado para el Distrito Oeste, el Sr. Presidente informa
que están en proceso de contratación, y por la valla de protección que se solicitó en la
carretera por la zona de la Urbanización.

Y como no hay más asuntos a tratar, se alza la sesión, siendo las veinte  horas y
diez  minutos,  extendiéndose  de  ella  la  presente  acta,  que  firman  el  Presidente  y  la
Secretaria de la Junta, en el lugar y la fecha al principio expresados.
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Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

NÚM. d'Acta: 1

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 27 de gener 2020

Hora inici/fi: 19:00 / 20:10

Lloc: Pça/Llacunes Ruideres s/n “Mas Blau”

Membres assistents:

Sr. José Luis López Ibáñez
Sra. Verónica Ruíz Escrig
Sr. Vicent Francesc Sales Mateu
Sra. Marinela Mónica Barabás
Sr. José Vte. Álvarez Miravet
Sr. Pascual Barreda Martínez
Sr. Pedro Bermúdez Bolos
Sra. Concepción Guillamón Albalate
Sra. Lorena Bachero Colomer

Membres absents: 

Sr. Casto Moya Macias
Sra. Irene Gómez Santos
Sr. Francisco Martinez Gómez
Sra. Rosa Lidón Ejarque Gual

President (PSOE)
Vicepresidenta (Compromís)
Regidor (P Popular)
Vocal (Alcaldia)
AVV El Saboner
AVV Ctra. Borriol, Roser i adj
AVV Gpo. Reis i Ctra. L'alcora
AVV La Choquera 
Vocal (Alcaldia)

Veí (PSOE)(*)
Veïna (Podem-Esquerra Unida)
AVV Gpo S José Obrer,C L'alcora i Adj(*)
AMPA CEIP Vicente Artero (*)

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària:
Inmaculada Arnau Picazo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'orde del dia
establit:

1º.- APROVACIÓ De l'ACTA ORDINÀRIA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE OEST
CELEBRADA EL 16 DE DESEMBRE DE 2019.

S'aprova  l'acta  ordinària  de  la  Junta  del  Districte  Oest  celebrada  el  16  de
desembre de 2019, per unanimitat dels membres de la Junta.

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 6
X2

XC
6M

25
LJ

T3
D

XS
TQ

R
D

72
9E

Z 
| V

er
ifi

ca
ci

ón
: h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 3
 d

e 
4 



2º.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part del Sr. President es dona compte dels tràmits i les distintes solucions que
s'han dut a terme segons les propostes i suggeriments exposades pels membres de la
Junta, sent llegits els informes de cada negociat per la Secretària de la Junta.

3º.- PRECS I PREGUNTES

El  Sr.  Vicent  Francesc  Sales,  Regidor  del  Partit  Popular,  reitera  la  proposta
d'instal·lació d'un semàfor en l'encreuament del  carrer  Jesús Martí  Martín amb Botànic
Cavanilles  (direcció Ctra.  Borriol)   i  també donar alguna solució a l'accés d'entrada de
camions que per a accedir a l'activitat ubicada abans d'arribar en la rotonda, han de donar
la volta pel Grup de Venda Nova, deteriorant l'asfalt del el dita carrer. 

La Sra. Lorena Bachero, vocal d'Alcaldia,  sol·licita l'arreglament d'un clot en el
carrer La Figuera (entrant per l'Av. Enrique Gimeno). Comunica l'existència de rates en el
pàrquing de l'estació de Renfe (enfront del Ceip. Jaume I) I finalment proposa es controle
l'horari de freqüència de les llums al matí en tram entre el Passeig de la Universitat i el
Parc ja que s'apaguen i encara està prou fosc quan els alumnes de la UJI passen per a
anar en classe.

El  Sr.  Pedro  Bermúdez,  representant  de  l'AVV  Gpo.  Reis  i  Ctra.  L'alcora,
adequació en el Centre Cívic de l'Associació per a poder fer reparacions en el dit centre
sense haver d'utilitzar les vivendes fronterisses per a això.

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AVV el Saboner, reiterant la queixa de
falta de neteja del carrer Sacanyet, comentant que s'han posat ja dos queixes i l'última
incidència pel SMC amb número 2000613, i fa més de dos mesos que no han passat la
brigada de neteja pel el dita carrer, a pesar de la contestació de data 27/01/20 que s'ha
rebut en esta Junta per part del Negociat d'Infraestructures en què diuen “que en eixa zona
s'agrana dos vegades per setmana”. Proposa canviar la llum dels fanals i instal·lar una que
falta  en  el  carrer  Sacanyet,  que  enfocament  en  el  tram  cap  a  l'Urban.  Sol·licita
l'arreglament d'un clot junt amb una arqueta en la Quadra Salera (enfront d'embotits Flor).
Finalment proposa la retirada de les tanques que hi ha junt la Col·legi Grans i Menuts.

El Sr. Pascual Barreda, representant de l'AVV Gpo. Roser, Ctra. Borriol, sol·licita
la poda en la zona de Ctra. Borriol, des del Va riure Sec fins a la Rotonda de la Silla, en la
Plaça Jaime Ribes, Cno. Collet,  Av Alfons XII, Ctra. La l'alcora entrant a la Quadra els
Cubos.

La Sra. Concepció Guillamón, representant de l'AVV La Choquera, pregunta si hi
ha novetats en la campanya d'asfaltat per al Districte Oest, el Sr. President informa que
estan en procés de contractació i  per  la  tanca de protecció que es va sol·licitar  en la
carretera per la zona de la Urbanització.

I com no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió, sent les vint  hores i deu
minuts, estenent-se d'ella  la present acta,  que firmen el  President  i  la Secretària de la
Junta, en el lloc i la data al principi expressats.
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